
 

 
 
 
VILNIAUS GEDIMINO TECHNIKOS UNIVERSITETO STUDENTŲ ATSTOVYBĖS 

VALDYBOS POSĖDIS 

PROTOKOLAS 

2023 m. lapkričio 22 d. / 2023-11-22 Nr. VP-014 

Vilnius 

Posėdis vyko 2023 m. lapkričio  22 d. 19:00 val. 

Posėdžio pirmininkė: Smiltė Kiaunytė 

Posėdžio sekretorius: Vėjas Strelčiūnas. 

Patikrintas kvorumas: 11 narių.  

1 priedas: Dalyvių sąrašas 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Darbotvarkės tvirtinimas; 

2. KIF senato nario rinkimai; 

3. SA F veiklos planai; 

4. Akreditavimas; 

5. Bendrieji klausimai; 

 

1. SVARSTYTA. Darbotvarkės tvirtinimas 

NUTARTA: Darbotvarkė patvirtinta 

 

2. SVARSTYTA. KIF senato nario rinkimai 

Prisistato KIF kandidatai į senatą Miglė Češonytė ir Akvilė Šimanskaitė.  

Vyksta klausimų sesija: 

Klausimas (Agna Petkevičiūtė): Kokį komitetą senate rinksiesi ir kodėl? 

Atsakymas (Akvilė Šimanskaitė):Pirma norėčiau labiau išsigryninti veiklą, priprasti prie senato 

veiklos, kad galėčiau pasirinkti sau tinkamą komitetą, kad galėčiau pasirinkti teisingą kelia ir 

tikslingai atlikti funkciją senate. 

Klausimo papildymas: Ką manai apie papildomus susitikimus prieš senato posėdžius siekiant 

suformuoti bendrą atstovybės poziciją? 



 

 
 
 
Atsakymas (Akvilė Šimanskaitė): Manau, kad tai puiki idėja, tą daryti yra net būtina. 

 

Miglė Česonytė atsisako savo kandidatūros. 

 

NUTARTA:   

Vyksta balsavimas dėl Akvilės Šimanskaitės kandidatūros užimti kūrybinių industrijų fakulteto 

studentų atstovės poziciją 

Už: 10  

Prieš: 0  

Susilaiko: 0 

PATVIRTINTA Akvilės Šimanskaitės kandidatūra 

 

3. SVARSTYTA. SA F veiklos planai. 

Kiekviena SA F pristato savo metinius veiklos planus. 

Prezidentė komentuoja fakultetų veiklos planus, komentuoja, ką reikia pataisyti, ką papildyti ir 

kaip patobulinti fakultetų veiklos planus. Akcentuojama, kad veiklos planams trūksta veiklų 

konkretumo, siūloma veiklas konkretinti aprašant punktus kaip veiklos bus įgyvendinamos.  

Prezidentė taip pat siūlo į veiklos planus įsitraukti daugiau projektinių veiklų, taip pat peržvelgti  

besidubliuojančią informaciją. Pabrėžiama, kad planuose trūksta tarptautiškumo ir ryšio su 

senato nariais.  

NUTARTA:   

 SA F pagal komentarus ir pasiūlymus koreguoja savo fakultetų veiklos planus. 

 

4. SVARSTYTA.  Akreditavimas 

Planuojamos akreditavimų perlaikymas gruodžio pirmą savaitę. Planuojami 

maksimaliai 3 laikymai, nariai, neišlaikę iš trečio bandymo turi būti pakeičiami komandoje.  

NUTARTA:   

 Nariai, po trečio akreditavimo neišlaikę žinių patikrinimo, turės palikti savo pareigas ir 

negalės tęsti koordinatoriaus veiklos.  

 

 



 

 
 
 
6. SVARSTYTA: Bendrieji klausimai 

Siūloma į Grand Christmas renginio nominacijas įtraukti papildomas nominacijas, 

tokias kaip metų iniciatyva, metų proveržis ir pan., siekiant skatinti ne pavienių žmonių, o 

komandų ar darbo grupių veiklas, patobulėjimą.  

 

Senatorių narių įtraukimas – akcentuojama, kad reikia labiau įtraukti senato narius į 

pasiruošimą prieš posėdžius, nes senato posėdžiuose studentų atstovai neaktyviai reiškia savo 

nuomonę, nekelia problemų ir neprisideda prie jų sprendimo. Siūloma inicijuoti neaktyvių 

senato narių keitimą.  

 

Skatinamasis mokslo projektas – šiais metais turime didelį įsitraukusių skaičių – 60 

studentų, universitetas nesitikėjo kad surinksime tiek vietų, tačiau universitetas nebuvo numatęs 

papildomo finansavimo pertekliniam studentų skaičiui. Rektorato posėdžio metu nuspręsta, kad 

finansavimas bus suteiktas 50 proc. iš dekanato lėšų, 50 proc. iš centrinio fondo. 

 

Paramos gavėjo statusas – atgautas paramos gavėjo statusas, svarstoma, kokios yra 

opcijos panaudoti 1,2 GPM skiriamą procentą atstovybei, Prezidentė siūlo pajamas skirti 

iniciatyvos įgyvendinimui, kilo idėja: demografinė iniciatyva, kurios metu bus finansuojama 

pirma pirmakursių kelionė iš tolimų miestų į universitetą.  

  

Visuotiniai susirinkimai – CB nariai nori apsilankyti fakultetų visuotiniuose 

susirinkimuose susipažinti su susirinkimų politika, SA F mikroklimatu ir kt. 

 

NUTARTA:  

 Įtraukti papildomas Grand Christmas nominacijas: Metų proveržis, metų iniciatyva, 

metų partnerystė. Fakultetai savęs ir savo veiklų nominuoti negali, turi nominuoti kito fakulteto 

iniciatyvas ar renginius.  

 
 Bendru sutarimu nutarta inicijuoti neaktyvių senato narių keitimą, pasikalbėti su 

studentais senatoriais aptariant jų vykdomą darbą senate ir motyvaciją toliau vykdyti veiklą.  

 



 

 
 
 
 Idėjai pritariama, tačiau iki gruodžio 1 d. valdyba pagalvoja idėjas iniciatyvos 

alternatyvoms. 

 

 Valdyba pateikia savo planuojamų visuotinių susirinkimų datas Prezidentei, ir siūlys 

datas atvykti į visuotinius fakultetų susirinkimus.  

  

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Posėdžio pirmininkas(-ė)           (parašas)                                 Smiltė Kiaunytė 

 
 
Posėdžio sekretorius(-ė)           (parašas)         Vėjas Strelčiūnas 



 

 
 
 
 

Priedas Nr. 1 
Dalyvių sąrašas 
 
1.  Smiltė Kiaunytė VILNIUS TECH SA prezidentė 

2. Vėjas Strelčiūnas VILNIUS TECH SA viceprezidentas 

3. Viltė Jakštaitė VILNIUS TECH SA VVF 

4. Karolis Fedorovičius VILNIUS TECH SA AGAI 

5.  Ieva Žutautaitė VILNIUS TECH SA SF 

6.  Ervin Borkovski VILNIUS TECH SA FMF 

7.  Samanta Lopetaitytė VILNIUS TECH SA MF 

8. Donatas Jarmalavičius VILNIUS TECH SA TIF 

9. Viktoras Jašinskas VILNIUS TECH SA EF 

10. Arijus Keras VILNIUS TECH SA AIF 

11. Agna Petkevičiūtė VILNIUS TECH SA AF 

12. Akvilė Šimanskaitė VILNIUS TECH SA KIF 

13. Miglė Češonytė VILNIUS TECH SA KIF 

 

 
 


